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 willen graag contact om jou persoonlijk bij te praten. Wat is handig?  een moment hiervoor laten 
zoeken in je agenda?  
 
Met groet, 

 
 

Van:  @minezk.nl>  
Verzonden: dinsdag 3 maart 2020 13:10 
Aan:  )  @minezk.nl> 
CC:  )  @minezk.nl>;  @minezk.nl>;   

@minezk.nl>;  @minezk.nl> 
Onderwerp: Terugkoppeling over gesprek doorstart Apotex 
 
Beste   
 
Er heeft net een gesprek bij VWS plaatsgevonden over de doorstart van Apotex. Bij dat gesprek waren aanwezig: 

VWS),   (CBG), Lucas‐Jan Wiarda, Ida Haisma (LBSP) en ondergetekende.   
van NL2020 belde in. 
 

 gaf een inleiding. Apotex  gaat zoals nu is voorzien door Aurobindo op 30 augustus sluiten. Aan een 
deel van het personeel is de wacht al aangezegd, de activiteiten zijn al teruggeschroefd. Aurobindo is berei

 
 Het openhouden van Apotex past in de plannen van de Duitsers om met het EU‐voorzitterschap 

(vanaf juli 2020) de productie van geneesmiddelen een speerpunt te maken. Fijn om met degenen aan tafel serieus 
naar de doorstart te kijken.   gaf wel aan dat het goed is om rolvastheid van een ieder (publiek, 
privaat) in het achterhoofd te houden. Ik heb  aangegeven dat ik het gesprek terugkoppel binnen EZK aan   

 (  gaf aan dat hij contact had gezocht). 
 
Voor de doorstart van Apotex wordt ingezet op twee sporen: 
1. Commerciële activiteiten waarvoor een businessplan wordt gemaakt 
2. Kenniscentrum op Leiden Bioscience Park 
 
Voor het doorstarten van de commerciële activiteiten is het idee dat de nieuwe B

 
 

. Ook 
CIBG en IGJ zijn relevante partijen om mee in gesprek te gaan. 
 
Voor het opstarten van de nieuwe BV is het zaak dat een deel van het personeel, wat deels al weg is, wordt 
ingehuurd. De nieuwe BV denkt  

 Daarbij wordt naar EZK / RVO gekeken. Ik heb aangegeven dat wij 
graag kijken hoe onze bestaande instrumenten daarvoor ingezet kunnen worden maar dat wij daarvoor aanvullende 
informatie nodig hebben over de concrete plannen en de inzet van EZK waar aan gedacht wordt. Lucas‐Jan Wiarda 
schakelt daar morgen met mij over. 
 
Voor het andere spoor, het kenniscentrum, zetten VWS en LBSP zich graag in. Ik heb aangegeven dat het vanuit EZK‐
perspectief ook interessant is om hier in mee te kijken. 
 
Eind maart / medio april moet er meer duidelijkheid zijn over wat er mogelijk is. 
 
Met groet, 

 
 
 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
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